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Pani Prezydent 
 

W dniu dzisiejszym na sali obrad Rady Miasta miał miejsce dramatyczny protest 
rodziców, uczniów, społeczności Zespołu Szkół Nr 9 przy ul. 11 Listopada, w obronie swojej 
szkoły.  
Swoje stanowisko przedstawiłem we wcześniejszym wystąpieniu.  
Wobec powagi sytuacji, a także Pani oświadczenia publicznego, że nie będzie Pani dążyć do 
likwidacji ZS Nr 9 zadaję pisemne pytanie, czy istotnie nie będzie Pani, jak to było dotąd 
dążyć z determinacją do likwidacji ZS Nr 9?. 
 
 
 


